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1.	  Anki	  redogör	  föreningens	  ekonomi.	  Ekonomin	  är	  ansträngd.	  Styrelsen	  enades	  
om	  att	  säga	  upp	  tre	  boxar	  i	  stall	  6	  fr.o.m.	  2015-‐06-‐30.	  

Fr.o.m.	  2015-‐07-‐01	  hyr	  SATF	  boxarna	  1-‐17	  i	  stall	  6.	  

Anki	  skickar	  ut	  påminnelser	  till	  de	  medlemmar	  som	  inte	  betalat	  delar	  av	  sina	  
avgifter.	  SATF	  har	  medlemsfodringar	  på	  ca.	  2500	  kr	  

2.	  Inför	  diskussionsmöte	  mellan	  SFKs	  styrelse	  och	  SATFs	  styrelse	  har	  vi	  förslag	  
på	  datum:	  2015-‐07-‐02	  eller	  2015-‐07-‐06.	  
Björn	  tar	  med	  sig	  dessa	  förslag	  till	  styrelsemötet	  i	  SFK	  2015-‐06-‐22.	  

Frågor	  som	  vi	  vill	  diskutera	  på	  detta	  möte	  är	  bl.a	  

•	  Banveterinär	  
•	  Middag	  på	  stämmor?	  	  
•	  Banråd.	  Hur	  fungerar	  det?	  
•	  Besiktning	  av	  stall.	  	  
•	  Propositioner	  

3.	  SATF	  bör	  skriva	  ett	  brev	  till	  SG	  där	  vi	  ber	  dem	  se	  över	  anmälningsavgifter	  
samt	  transportbidrag.	  Utgifterna	  för	  hästägaren	  måste	  minskas.	  
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